
 

 

BORDER COLLIE CLUB 
CZECH REPUBLIC  

 
 
Dodatek k zápisu z členské schůze konané v neděli 26.3.2023 v Praze – 
TJ Sokol Jinonice, Butovická 100, Praha 5 vydaný výborem BCCCZ dne 
8.6.2023 
 
Tento dodatek nahrazuje v plném znění původní zápis ze dne 26.3.2023, a to z důvodu chyby při 
vyhodnocení hlasování v bodě Diskuse - „Hlasování o návrhu paní Tučímové“ 
Na vysvětlení této opravy přidáváme právní názor, který si výbor k tomuto hlasování vyžádal od JUDr. Petra 
Šloufa, JP Legal s.r.o., právní poradce ČMKU 
 
„Pro přijetí usnesení na členské schůzi musí být vždy nadpoloviční většina členů nacházejících se na tomto 
jednání. Pokud ve Vašem případě hlasovalo 22 členů pro, 21 proti a 1 se zdržel, je zřejmé, že usnesení 
nemohlo být přijato, protože nebyla pro přijetí vyslovena nadpoloviční většina všech přítomných členů. V 
tomto případě lze konstatovat, že usnesení přijato nebylo a pro klub není závazné. V tomto ohledu pak máte 
nesprávně uveden zápis z členské schůze, kde toto usnesení máte označené za přijaté. V souvislosti s 
bonitační kartou lze tedy konstatovat, že žádné usnesení nebylo členskou schůzí přijato, neboť ani v jednom 
případě nebylo pro většina přítomných členů. V prvním případě bylo hlasováno tak, že pro bylo 22 členů, 21 
proti a 1 se zdržel, pro druhý případ bylo hlasování úplně totožné a pro třetí případ dokonce bylo pouze 20 
členů a proti 21. S ohledem na to, že pro přijetí těchto usnesení se nevyslovila nadpoloviční většina delegátů 
přítomných na členské schůzi, nebyla předmětná usnesení na jednání členské schůze přijata a Váš klub není 
povinen se těmito „usneseními“ řídit. Usnesení ohledně bonitační karty nebyla členskou schůzí přijata, a to z 
toho důvodu, že se pro nevyslovila nadpoloviční většina přítomných členů spolku.“ 
 
Schůzi zahájil předseda spolku: Ing. Radko Loučka, CSc. v 10:24 hod.  
Počet usnášeníschopných členů:  47 členů 
Volba komisí:  
Mandátová komise: Kateřina Vojtěšková, Veronika Tvrdá, Klára Babová PRO: 47 
Návrhová komise: Andrea Briknerová, Stanislava Balogová  PRO: 47 
Skrutátor: Klára Babová, PRO: 47 
Ověřovatel: Bc. Radek Šíp  PRO: 47 
Zapisovatel: Ing. Radka Kolečková PRO: 47 
 
Členská schůze schválila program jednání. PRO:  47 
 
Předseda nechal odhlasovat souhlas s přítomností hostů na členské schůzi: PRO:  47 
 
Předseda nechal odhlasovat návrh programu, a to přesunu diskuze před předávání cen soutěží :  PRO 17, 
PROTI 24, ZDRŽELO SE: 6 
 
Na schůzi bylo odhlasován příspěvek pro Havlíčkovi, dlouholeté členy klubu a chovatele border kolií, kterým 
v tragické události požáru rodinného domu zahynulo všech 6 border kollií. PRO 47  
 
Následně byl příspěvek odsouhlasen ve výši 20.000 Kč, který bude převeden na trasparentní účet založený 
pro tyto účely. PRO 47 



 

 

 
Zprávy předsedy, poradce chovu, hospodářky klubu a sportovního a výstavního referenta byly přečteny a 
všechny byly schváleny. PRO 47 
  
Zpráva předsedy KRK byla přečtena a vzata na vědomí. PRO 47 
 
Předseda KRK oznámil rezignaci Petry Novotné, která rezignovala na člena KRK, do komise byla kooptována 
Simona Sochorová. 
 
Bylo hlasováno o volbě do funkcí výboru BCCCZ a KRK, bylo odhlasována veřejná volba jednotlivých členů 
PRO 46 ZDRŽEL SE:1 
 
Kandidáti: 
 
Předseda výboru BCCCZ  
Ota Brikner      PRO: 10  PROTI:  31 ZDRŽEL SE: 6 
Daniela Rájová      PRO: 27  PROTI: 0 ZDRŽEL SE:20 
 
Ing. Radka Kolečková     PRO: 44  PROTI: 0 ZDRŽEL SE:3 
 
Kandidáti KRK: 
Bc. Radek Šíp, předseda KRK  PRO: 45  PROTI: 0 ZDRŽEL SE:2 
Simona Sochorová, člen KRK  PRO: 39  PROTI: 0 ZDRŽEL SE:8 
 
 
Výsledky voleb po hlasování: 
 
Předsedou výboru BCCCZ se stala Daniela Rájová, jednatelkou Ing. Radka Kolečková, předsedou výboru KRK 
Bc. Radek Šíp, členkou výboru Simona Sochorová 
 
 
Přítomným členům byly předány poháry za Klubové šampiony a Klubové šampiony výkonu.  
 
Byly předány ceny pro vítěze soutěže Pes roku. 
 
Diskuse  
Jako druhý posuzovatel rtg snímků DKK, DLK, OCD byl navržen do databáze MVDr.Milan  Decker, Krchleby, 
Staňkov – návrh projedná výbor BCCCZ. 
Byl přečten příspěvek do diskuse Mgr. Bc. Pavla Váchy, který se týkal úpravy pravidel soutěže Pes a fena 
roku. 
Byl přečten a diskutovalo se o návrhu paní Jany Tučímové, ohledně výkladu bonitační karty  v bodu „zcela 
netypický jedinec“, kdy by se  zohlednila pracovní zkouška HWT CS na minimálně známku VD při vylučování 
z chovu. 
 
Zkouška HWT na VD, umožňuje pustit zvíře do chovu i přes soubor všech vad. 
PRO 22   PROTI 21  ZDRŽEL SE  1 
  
 
Zkouška IHT 1 na 70% umožňuje pustit zvíře do chovu i přes soubor všech vad.  
PRO 22, PROTI 21 ZDRŽEL SE  1 
 
Zkouška IHT1 na 70% umožňuje „odpustit“ jednu vadu zn. 3  
PRO 20 PROTI 21  
 



 

 

 
Usnesení:  
Členská schůze schválila program jednání.  
Zprávy předsedy, poradce chovu, hospodářky klubu a sportovního a výstavního referenta byly přečteny a 
všechny byly schváleny. 
Členská schůze schválila příspěvek ve výši 20.000 Kč pro CHS Havliczech jako pomoc v důsledku tragické 
události. 
Kandidáti do výboru a KRK byli zvoleni ve složení:  předseda klubu Daniela Rájová, jednatelka Ing. Radka 
Kolečková, předseda KRK Bc. Radek Šíp,kooptovaná  členka KRK Simona Sochorová. 
Návrh na změnu výkladu bonitační karty paní Jany Tučímové nebyl přijat. 
 
Usnesení bylo přijato hlasy PRO: 43 ZDRŽEL SE:1 
 
Předseda ukončil členskou schůzi v 15:26 hod.  
 
Zapisovatel: Ing. Radka Kolečková  
 
Ověřovatel: Bc. Radek Šíp  
26. března 2023 v Praze Jinonicích  
 
Opravný zápis vydaný dne 8.6.2023 


